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      Z Á P I S 
               o průběhu zasedání Zastupitelstva města Nový Knín 

                          č. 21/21 
                 ze dne 17. 6. 2021 

 

 

Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín se konalo v prostorech sokolovny Nový Knín. 

Z tohoto řádného zasedání byl pořízen audiozáznam. Tento záznam je přílohou zápisu a bude 

uveřejněn na webových stránkách Města Nový Knín.  

 

Program  

1. Zahájení 

2. Volba ověřovatelů zápisu. 

3. Schválení programu. 

4. Rezignace Martina Douši na post zastupitele a přijetí mandátu nového člena 

zastupitelstva 

5. Schválení závěrečného účtu za rok 2020 včetně zprávy o přezkoumání hospodaření za 

rok 2020. 

6. Schválení účetní závěrky za rok 2020. 

7. Schválení rozpočtového opatření č. 1. 

8. Schválení vyhlášky o stanovení koeficientu pro výpočet daně z nemovitých věcí. 

9. Informace starosty města o investičních akcích. 

10. Schválení Smlouvy o provozování vodního díla pro veřejnou potřebu mezi Městem 

Nový Knín a Vodohospodářskou společností Dobříš s.r.o. 

11. Projednání zvýšení stočného. 

12. Schválení vstupu do dobrovolného svazku obcí „Technické služby Brdy a Hřebeny“. 

13. Schválení aktualizace Programu rozvoje města Nový Knín. 

14. Schválení smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění 

stavby č. IV-12-6027204/01. 

15. Projednání zápisu stavební komise ze dne 3.6. 2021. 

16. Schválení věcného břemene na pozemcích parc. č. 178 a 712 v k.ú. Nový Knín. 

17. Volba nového člena kontrolního výboru. 

18. Volba nového člena stavební komise. 

19. Diskuse. 

20. Závěr. 
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Tvorba zápisu odpovídá platnému zákonu o obcích. Dále dle platného Jednacího řádu 

Zastupitelstva města Nový Knín jsou v něm uvedeny následující náležitosti: 

a) den a místo jednání 

b) hodina zahájení a ukončení zasedání 

c) doba přerušení 

d) jména určených ověřovatelů zápisu 

e) jména omluvených a neomluvených členů zastupitelstva 

f) program jednání 

g) průběh rozpravy se jmény řečníků 

h) podané návrhy 

i) jmenný výsledek hlasování 

j) podané dotazy a návrhy 

k) schválené znění usnesení  

l) další skutečnosti, které by se podle rozhodnutí členů zastupitelstva města měly stát 

součástí zápisu 

Z celého průběhu jednání je pořízen audiozáznam a toto zasedání zastupitelstva bylo také 

s ohledem na protiepidemická opatření vysíláno živě přes městský online kanál na internetu.  

Tento zápis podléhá podpisu dvou ověřovatelů zápisu a podpisu starosty či pověřeného zástupce 

města. Přijatá oficiální usnesení jsou pouze ta, která byla zastupitelstvem města schválena. 

V zápise jsou však uvedena všechna usnesení, o kterých se jednalo, tedy i ta, která schválena 

nebyla. 

 
1. Zahájení 
 

Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín zahájil starosta města pan Petr Chmelík v 19:08 

hodin. Přítomno je osm zastupitelů města. Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín č.21/21 je 

usnášeníschopné. V průběhu zasedání byl zastupitelem zvolen pan Miloslav Pipota, který 

nahradil panu Martina Doušu, který na post zastupitele, a také na pozici člena stavební komise 

rezignoval. 

Omluveni byli tito zastupitelé – pánové Martin Provazník, Ing. Radek Hrubý, Marek Zach, Ing. 

Štěpán Polák, Michal Rambousek a Ing. Josef Lukeš, PhD. 

Díky technickým problémům s nahrávacím zařízením, není v audio záznamu uvedený úvod do 

bodu č. 4. Další body jsou zvukově zaznamenány, ale ve zhoršené kvalitě. 
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2. Volba ověřovatelů zápisu 
 
Zastupitelé zvolili ověřovatele zápisu. 
 

 
U S N E S E N Í   č. 1 - 21/2021 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
v o l í 
ověřovatele zápisu: Mgr. Augustin Kůr a Josef Kolka 

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
 
 

 
3. Schválení programu 
 

Starosta města uvedl body, které doplnily program jednání.  

Prvním bodem je projednání zápisu stavební komise. 

Druhým bodem je doplnění člena stavební komise po rezignaci pana Martina Douši. 

Třetí bod se týká doplnění člena kontrolního výboru po rezignaci pana Ing. Václava Járky. 

A úprava pořadí projednávaných bodů programu. 
 

 
U S N E S E N Í   č. 2 - 21/2021 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
doplněný program zasedání.  

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
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Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
 

 

4. Rezignace Martina Douši na post zastupitele a přijetí mandátu nového člena 

zastupitelstva 
 

Zastupitelé v tomto bodě hlasují o vzetí na vědomí rezignaci pana Martina Douši na post 
zastupitele a člena stavební komise. 
 

 
U S N E S E N Í   č. 3 - 21/2021 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
b e r e  n a  v ě d o m í 
rezignaci Martina Douši na funkci zastupitele a člena stavební komise.  

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
 
 

 
Novým členem zastupitelstva zastupitelé volí pana Miloslava Pipotu. 
 
 

U S N E S E N Í   č. 4 - 21/2021 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
b e r e   n a   v ě d o m í 
přijetí mandátu zastupitele města a složení slibu pana Miloslava Pipoty. 

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
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Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
 
 

 

5. Schválení závěrečného účtu za rok 2020 včetně zprávy o přezkoumání hospodaření za 

rok 2020 

 

Tento bod byl přesunut k projednání za bod programu č. 4 

 
Paní Ing. Bláhová, účetní města, uvedla informace týkající se tohoto bodu projednávání. 
Zastupitelé schvalují závěrečný účet s výhradou nedostatku, tento nedostatek byl již napraven.  
 
 

U S N E S E N Í   č. 5 - 21/2021 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
závěrečný účet za rok 2020 včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 
2020 a přijetí nápravných opatření k odstranění nedostatků uvedených ve Zprávě o 
výsledku přezkoumání hospodaření. 

 
 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 

Pipota   -  Pro návrh 

 

 

 

6. Schválení účetní závěrky za rok 2020 

 

Paní Ing. Bláhová uvedla informace týkající se účetní závěrky. 

 

 
U S N E S E N Í   č. 6 - 21/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

účetní závěrku za rok 2020. 
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Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 

Pipota   -  Pro návrh 
 

 

 

7. Schválení rozpočtového opatření č. 1. 
 

Dále zastupitelé schvalovali rozpočtové opatření č.1/2021. Bez diskuse. 
 

 
U S N E S E N Í   č. 7 - 21/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
rozpočtové opatření č.1/2021. 

 
 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 

Pipota   -  Pro návrh 
 

 

 

8.  Schválení vyhlášky o stanovení koeficientu pro výpočet daně z nemovitých věcí 
 

Další bod se týká schválení obecně závazné vyhlášky týkající se stanovení koeficientu 

výpočtu daně z nemovitých věcí. 

 
 
U S N E S E N Í   č. 8 - 21/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
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s c h v a l u j e 

Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2021 o stanovení koeficientu pro výpočet daně 

z nemovitých věcí. 

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 1 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 

Pipota   -  Zdržel se 
 

 

9. Informace starosty města o investičních akcích 
 
Starosta uvedl, že město obdrželo dotaci, jejíž účel je na pořízení kompostérů pro občany, dále 
kontejner na textil a štěpkovač. Součástí dotace je také knihobudka. Dále se musí schválit 
smlouva s vítěznou firmou a na podzim by kompostéry mohly být k dispozici občanům. 
 
Další informace starosty se týká opravy komunikace V Jalovčinách. Na tuto investici město 
nezískalo dotaci, oprava bude financovaná z městských prostředků. Realizace by měla být 
začátkem října. 
 
Další akcí, ve které město uspělo je obdržení dotace na workoutové a herní prvky. Dotace by 
měla být ve výši 1700 000,- Kč. Jde o tyto lokality – rozšíření prvků v areálu oplocenky, 
v Libčicích u tenisových kurtů, ve Starém Kníně v parku, v Sudovicích na návsi a v areálu 
základní školy. 
 
Dále starosta dodal, že se dokončuje chodník na náměstí, kde se ještě dolaďují připomínky 
památkářů.  
 
Dále starosta odpověděl na dotaz z veřejnosti, že lokality na workoutové prvky byly vybrány 
především dle zástavby a finančních možností. 
 
 

U S N E S E N Í   č. 9 - 21/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
b e r e   n a   v ě d o m í 

informaci starosty města o připravovaných a proběhlých investičních akcích. 
 
 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
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Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
 

 

10. Schválení Smlouvy o provozování vodního díla pro veřejnou potřebu mezi Městem 

Nový Knín a Vodohospodářskou společností Dobříš s.r.o. 

 

Tento bod byl již projednán v minulosti. Infrastruktura je nadále v majetku města, jde pouze o 

pronájem. Proběhla schůzka se zástupci VHS Dobříš, dále byla zastupitelům, kteří se této 

schůzky neúčastnili zaslána prezentace této záležitosti, aby se s ní mohli seznámit. SFŽP tento 

model podporuje. Povinnosti, které město nyní má, budou následně na VHS Dobříš. Do dané 

smlouvy byly přidány připomínky, došlo k aktualizaci smlouvy. 

 

 
U S N E S E N Í   č. 10 - 21/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

Smlouvu o provozování vodního díla pro veřejnou potřebu mezi městem Nový Knín a 

Vodohospodářskou společností Dobříš s.r.o. 

 
 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
 

 
11. Projednání zvýšení stočného 
 

Starosta uvedl, že navýšení stočného nijak nesouvisí se smlouvou o provozování vodního díla 

pro veřejnou potřeba s VHS Dobříš. Zvýšení stočného po městě Nový Knín požaduje SFŽP 

z toho důvodu, že byla městu na vybudování veřejné infrastruktury poskytnuta dotace. 
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Zastupitelstvo schvaluje navýšení stočného na minimální požadovanou výši 54,03,- Kč včetně 

DPH od 1. července 2021. 

 
 
U S N E S E N Í   č. 11 - 21/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
p r o j e d n a l o 
zvýšení stočného na území města Nový Knín 
a   s c h v a l u j e 

zvýšení stočného od 1. 7. 2021 na 49,12 Kč/m3 bez DPH. 
 
 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
 

 

12. Schválení vstupu do dobrovolného svazku obcí „Technické služby Brdy a Hřebeny“ 

 

V rámci této záležitosti proběhla schůze v Mníšku pod Brdy, o které byli zastupitelé 

s časovým předstihem informováni. Znovu byla zaslána i prezentace těm, kteří se nemohli 

účastnit. Starosta uvedl, že výhodou tohoto svazku je svoz odpadu ve vlastní režii. To by mělo 

vést k větší spokojenosti obyvatel, jelikož soukromým firmám jde především o zisk. Svoz 

bude pro všechny obce ze svazku dle domluvy a smlouvy. Skládkovné by mělo být na Bytízu. 

Celkové náklady by měly být nižší než v případě svozu soukromou firmou. Město v současné 

době odpadové hospodářství dotuje, což tímto odpadne.  
 

 
U S N E S E N Í   č. 12 - 21/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

jako orgán příslušný podle ust. § 84 odst. 2 písm. e) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v 

platném znění, se založením Dobrovolného svazku obcí Technické služby Brdy a 

Hřebeny jehož stanovy jsou přílohou tohoto usnesení, a dále souhlasí s tím, aby město 

Nový Knín ve smyslu ust. § 49 zákona č. 128/2000 Sb. v platném znění, uzavřelo 

Smlouvu o vytvoření Dobrovolného svazku obcí Technické služby Brdy a Hřebeny v 

souladu s návrhem, který je přílohou usnesení. Zastupitelstvo zároveň rozhodlo, že 

souhlasí s tím, aby prvními členy předsednictva takto vytvořeného dobrovolného svazku 

obcí byly osoby, uvedené v návrhu smlouvy o vytvoření Dobrovolného svazku obcí 

Technické služby Brdy a Hřebeny. 
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Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
 

 
13. Schválení aktualizace Programu rozvoje města Nový Knín 
 

Jde o odložený bod z minulého zasedání zastupitelstva. Došlo k a k aktualizaci a doplnění 

tohoto bodu. Návrhy a doplnění byly přeposlány zástupcům MAS Brdy, která je zapracovala a 

nyní jsou k dispozici v aktuální verzi.  

 

 
U S N E S E N Í   č. 13 - 21/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

2. dílčí aktualizaci strategického dokumentu „Program rozvoje města Nový Knín na 

období 2019 - 2025 ze dne 22. 1. 2019, a to přímou úpravou části dokumentu, konkrétně 

aktualizací kapitoly 6 Projektové záměry a kapitoly 7 Zrealizované akce a projekty. 

Aktualizace strategického dokumentu byla zaměřena zejména na jeho návrhovou část, 

tak aby byly záměry v souladu se stávajícími možnostmi města Nový Knín a bylo 

možné na tyto žádat o vnější finanční zdroje. 

 

 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 

Pipota   -  Pro návrh 
 

 

Tento bod souvisí s bodem předchozím. 
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U S N E S E N Í   č. 14 - 21/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
Tzv. Kartu záměrů, vytvořenou k dokumentu „Program rozvoje města Nový Knín na 
období 2019 - 2025 ze dne 22. 1. 2019, ve které jsou zaznamenány pouze ty záměry, na 
které bude možné získávat dotační zdroje. 

 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 

 

 

14.  Schválení smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o 

umístění stavby č. IV-12-6027204/01 

 

Tento bod se týká smlouvy o zřízení věcného břemene a o umístění stavby od společnosti 

ČEZ v Dlážděné ulici, kde ČEZ akceptoval městem navrženou cenu.  

 

 
U S N E S E N Í   č. 15 - 21/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. 

IV-12-6027204/01 Nový Knín, Dlážděná, TS, NN p.č. 794/1 mezi městem Nový Knín a 

ČEZ Distribuce a.s. se sídlem Teplická 874/8, Děčín – Podmokly, Děčín 405 02 
a  p o v ě ř u j e 

starostu města podpisem smlouvy 

 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
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Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 

Pipota   -  Pro návrh 

 

 

 

15.  Projednání zápisu stavební komise ze dne 3.6. 2021. 

 

Tento bod se týká zápisu stavební komise. Slovo měl pan Josef Kolka jako předseda stavební 

komise. Zápis bude uveřejněn na webových stránkách města.  

Dále proběhla diskuse s XXX ohledně tržní ceny pozemku, o kterém se zmiňuje stavební 

komise v jejím zápise a o stanovování tržních cen obecně.  

 
 
U S N E S E N Í   č. 16 - 21/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
p r o j e d n a l o   

zápis stavební komise 

a  p o v ě ř u j e 

Radu města provedením závěrů uvedených v zápisu stavební komise. 

 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 

Pipota   -  Pro návrh 

 

 

16. Schválení věcného břemene na pozemcích parc. č. 178 a 712 v k.ú. Nový Knín 

 

Tento bod se týká schválení věcného břemene na pozemek ve vlastnictví XXX, byl již 

dodělán geodetický plán. Navržená cena je 100,- Kč/ m2. Jde o pozemek za čistírnou 

odpadních vod, kde by XXX chtěl mít přístup přes městské pozemky na pozemek svůj. Jde o 

tři metry široký pruh. Věcné břemeno je na pozemek i majitele. 

 

 
U S N E S E N Í   č. 17 - 21/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

věcné břemeno na pozemek parc.č. 712 a 178 v k.ú. Nový Knín ve prospěch XXX, 

bytem XXX, dle geometrického plánu č. 631-11/2021 za cenu 100,- Kč/m2. 
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Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 

Pipota   -  Pro návrh 

 

 

17. Volba nového člena kontrolního výboru 

 

Pan Mgr. Kůr navrhl jako nového člena kontrolního výboru pana Ing. Josefa Lukeše, PhD. 

Zastupitelé schvalují nového navrženého člena kontrolního výboru pana Ing. Josefa Lukeše, 

PhD.  

 
U S N E S E N Í   č. 18 - 21/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

členem kontrolního výboru pana Ing. Josefa Lukeše Ph.D. 

 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 

Pipota   -  Pro návrh 

 

 

18. Volba nového člena stavební komise 

 

Předseda stavební komise pan Josef Kolka dal slovo panu Mgr. Kůrovi, který jako nového 

člena této komise navrhl pana Libora Budku.  
 
U S N E S E N Í   č. 19 - 21/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
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členem stavební komise pana Libora Budku. 

 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 1 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Zdržel se  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 

Pipota   -  Pro návrh 

 

 

19. Diskuse    

 

XXX se omluvil panu Ing. Havlíčkovi, že v minulosti nedal peníze na sport. Dále dodal, kdy 

bude opraven kanál v Sudovicích a zda se bude jednat o chodníku do Sudovic. Kdy budou 

opraveny komunikace v Sudovicích, na náměstí. Dále řekl, že mu bylo panem místostarostou 

řečeno, že pokud se mu něco nelíbí, ať se odstěhuje.  

Starosta odpověděl, že záležitost propustku řešil s cestmistrem KSUS, který řekl, že je to 

záležitost města. Projektant mostních staveb naopak řekl, že propustek je v majetku KSUS. 

Dále dodal, že ve spolupráci s KSUS došlo k určitému zabezpečení a řeší se, jak situaci 

vyřešit.  

 

Starosta uvedl, že co se týče chodníku do Sudovic, bude celá záležitost trvat rok až rok a půl, 

než se získá stavební povolení. V průběhu této doby může dojít k tvorbě projektu a 

vysoutěžení firem, které by tuto akci realizovaly. 

 

Dále dodal, že co se týče krajských komunikací se nyní změní domluva s krajem, kde se bude 

vše řešit písemně, oproti dnešnímu ústnímu projednání.  

 

Dále řekl místostarosta pan Ing. Havlíček, že se často vidí, co se nepovedlo a ne to, co se 

povedlo. Řekl, že město muselo řešit stav základní školy a další věci. Dodal, že obce musí 

realizovat nejdříve infrastrukturu a odpadové hospodářství. Vše trvá velmi dlouhou dobu. 12 

let trvalo dokončení veřejné infrastruktury, nemluví o Libčicích, Kozích horách a 

Chramištích. Dodal, že je ale řada věcí, které čekají na realizaci. 

 

XXX řekl, že pro něj je vrchol toho, že se zde zřídila městská policie, když zde nejsou 

finance. Uvedl příklad z poslanecké sněmovny, kde se dle jeho slov mluvilo o situaci 

v Novém Kníně. Dodal, že viděl městskou policii jet přes obci 70 km/hod. Nelíbí se mu to, 

cítí se naštvaný, podle něj by se tyto prostředky daly využít daleko lépe.  

 

Starosta řekl, že pokud městská policie nedodržuje pravidla provozu, tak si to s nimi důrazně 

vyřídí.  
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XXX uvedla, že se obávala toho, že sdružení Zlatohorců na dnešní zasedání nedorazí. Dále 

řekla, že jakmile se jedná o něčem důležitém, tak se neobjeví a uvedla, že má dojem, že se 

toto sdružení ani neobjevilo na setkáních, kde se řešil odpad či s VHS Dobříš. Dále sdělila, že 

ji to mrzí, jelikož se poté řeší nesmyslné kauzy a věci, které jsou pro občany důležité ne. 

Chtěla by vědět, proč není možné realizovat chodník ve Starém Kníně před školkou.  

 

Starosta řekl, že dopravní inspektorát tento chodník zrušil z toho důvodu, že je na nevhodném 

místě za zatáčkou a je nebezpečný. Dále řekl, že se přechod řeší nyní v souvislosti 

s chodníkem přes park ve Starém Kníně. Z pohledu policie jsou bezpečnější místa 

k přecházení, kde mají přednost vozidla. Dodal, že je skeptický a myslí si, že na tomto místě 

bude v budoucnu stále pouze místo pro přecházení. Dodal, že pokud zde bude chodník, tak 

z něj bude ústit místo pro přecházení. V současné době se dá přejít bohužel kdekoli. 

 

XXX se dotázala, v jaké fázi je realizace chodníku ve Starém Kníně.  

Starosta odpověděl, že nyní je záležitost v projekci.  

 

XXX řekl, že by v tomto místě byla vhodná značka se signalizačním značením. 

Starosta odpověděl, že se může tento požadavek na dopravním inspektorát podat. 

 

XXX řekl, že jedna připomínka nebyla do Programu rozvoje zahrnuta, a to záležitost ohledně 

sádky ve Starém Kníně. Dodal, že by bylo dobré tuto věc do programu zahrnout.  

Další jeho dotaz se týkal zveřejnění obsahu jednání ze schůzky svazku obcí ohledně svozu 

odpadu. Dodal, že jde o transparentnost vůči občanům.  

 

Dále řekl, že v bodě o rozpočtovém opatření nezaznělo, o čem bod vlastně je. 

 

Jeho poslední příspěvek se týkal zkvalitnění webu města. 

 

Starosta odpověděl, že co se týče sádky, je problém ve vlastnictví, proto nebyla tato záležitost 

do programu zadána. Bude se řešit dále.  

 

Dále odpověděl, že budou vytvořeny informace pro občany o třídění a další informace o 

svazku. 

 

Ke zkvalitnění stránek města, dle jeho slov je RRS kanál nahrazen aplikací V obraze, která je 

uvedena na webu.  

 

Rozpočtové opatření je určitě k nahlédnutí pro občany, pokud bude mít někdo zájem, bude 

mu umožněno do těchto dokumentů nahlédnout.  

 

 

 

 

20. Závěr 
 

Starosta města ukončil zasedání v 20:45 hodin. 
 
Výsledky hlasování 

                            ze zasedání Zastupitelstva města Nový Knín   
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     dne 17. 6. 2021 

Usnesení 

č. 1-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 2-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 3-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 4-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 5-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 6-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 7-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 8-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                              Proti: 0                         Zdržel se: 1 

Usnesení 

č. 9-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 10-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 11-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 
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Usnesení 

č. 12-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 13-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 14-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 15-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 16-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 17-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 18-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 19-21/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                              Proti: 0                         Zdržel se: 1 

 
V Novém Kníně dne 17. 6. 2021 
 
Zapsal: Petr Chmelík 
 
Ověřovatelé zápisu: 

Josef Kolka              ___________________________  

Mgr. Augustin Kůr  ___________________________ 

Starosta města: 

Petr Chmelík              ___________________________ 
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